
Project: Morsebaan 1

Fase Project Onderwerp Advies

apr-19
apr-19 afvalinzameling geen opmerkingen
apr-19 Verkeer - inrichting Geen verdere opmerkingen, zorg dat de watergang bereikbaar kan blijven voor onderhoud.

apr-19 Verkeer - parkeren

apr-19 Afvalinzameling
apr-19 Kabels en leidingen In deze grond liggen kabels van derden
apr-19 Openbare Verlichting

apr-19 Flora en fauna
apr-19 Groenstructuurplan zie eerder advies
apr-19 Bomen zie eerder advies
apr-19 Overig groen zie eerder advies
apr-19 Spelen geen opmerkingen
apr-19 Riolering geen opmerkingen
apr-19 Water geen opmerkingen

okt-18
okt-18 Civiel Inrit blijft ongewijzigd. Extra verharding is privé. Op basis daarvan geen opmerkingen.

okt-18 Verkeer - inrichting
okt-18 Verkeer - parkeren n.v.t. Geen opmerkingen
okt-18 Afvalinzameling n.v.t. Geen opmerkingen 
okt-18 Kabels en leidingen In deze grond liggen kabels van derden
okt-18 Openbare Verlichting n.v.t. Geen opmerkingen.

okt-18 Flora en fauna
okt-18 Groenstructuurplan Zie reactie in bijlage.

okt-18 Bomen
okt-18 Overig groen geen opmerkingen.
okt-18 Spelen n.v.t. Geen opmerkingen.
okt-18 Riolering geen opmerkingen.
okt-18 Water toename van verhard oppervlak dient gecompenseerd te worden. Plan dient voorgelegd te worden aan het HDSR

De uitbreiding betreft 1100m2. De parkeernorm is 0,5 per 100m2. Dit betekent dat er bovenop de huidige parkeercapaciteit er 6 parkeerplaatsen bij moeten komen. Die 
ruimte lijkt er wel te zijn op eigen terrein.

Bedrijven zijn zelf verantwoordelijk voor het afvoeren van hun afval. Bedrijven betalen geen afvalstoffenheffing en mogen het bedrijfsafval daarom niet met het 
huishoudelijk afval aanbieden. De containers moeten worden opgeslagen op eigen terrein. Op de ophaaldag mogen ze vlak voor de inzameling op straat worden gezet en 
moeten daarna zo snel mogelijk weer op eigen terrein worden gezet.

NIET AKKOORD. Er is nog steeds geen inrichtingsplan voor de oever. In het rapport staat (samengevat) ecologisch waardevolle bloemrijke zone. Het lijkt nu een smal 
strookje ecologische oever te worden. Dat is niet voldoende als bijdrage aan de gestelde doelen. Op de tekening (blz 34) is de breedte van de nieuwe weg niet 
aangegeven, waar staat hoe breed de weg wordt/mag worden??  Er staat ergens dat het ook watercompensatie is? Maar water is er al genoeg, extra water mag niet 
gezien worden als extra bijdrage aan de biodicersiteit.  Verder blijven de punten uit vorige reactie onverkort staan.

Hoe garandeer je de bereikbaarheid van de watergang? Deze moet toch ook kunnen worden onderhouden? Bereikbaarheid van de bedrijfslocatie wordt verbeterd. Er zijn 
dan 2 x zoveel mogelijkheden om van en naar de Structuurbaan te komen. 

Waarom is het Groenstructuurplan niet opgenomen onder 3.3 (en ander beleid, de stuctuurvisie is toch niet het enige?). Er is nog geen inrichtingsplan voor de 
natuurvriendelijke oever. Zie de voorwaarden in de mail van feb dit jaar (toegevoegd onder advies oktober). 

Zie reactie in bijlage. Ben heel benieuwd hoe de wilgen gespaard gaan worden als er in hun wortelprofielen gegraven gaat worden. Als ze niet inpasbaar zijn dan kunnen 
er van de bestaande wilgen staken genomen worden om weer nieuwe knotwilgen aan te planten.


